
Mötesanteckningar från föräldramöte Galaxy Padel Club Knivsta (GPC) 
2023-08-27 

Mötet öppnades med en presentationsrunda. Cirka 25 föräldrar närvarade på plats och via 
Teams. De flesta styrelsemedlemmar och föreningens tre ordinarie tränare var med. 
  
Föreningens förväntningar på spelarna samt info om träningarna 
• Spelarna ska komma ombytta i träningskläder och skor samt ha med vattenflaska. 

Racket finns att låna. 
• Spelare ska anmäla närvaro i hallens reception. Föräldrar uppmanas att se till att 

barn tas emot av tränare eller receptionspersonal i hallen. 
• Barnen ska vilja vara med på träningen och gärna komma utvilade och redo för 

träning. 
• Spelare ska inte störa träningen för tränare och de andra på planen. 
• Spelarna behöver utmanas på träningarna. 
• På torsdagar har föreningen bokat 3 banor kl. 17-18 och på söndagar 3 banor kl. 

15-16. Spelarna delas in utefter hur långt de kommit i sin utveckling. På söndagar 
finns en grupp endast för tjejer. 

• På sikt hoppas föreningen på att grupperna ska bli könsneutrala med uppdelning 
endast utifrån hur duktiga de är på padel så att det blir lättare för tränarna att 
utmana spelarna. 

Föräldrars och spelares förväntningar på tränare och föreningen 
• John Bengtsson (ordförande i padelklubbens styrelse och verksamhetsansvarig) 

redovisade olika tränings- och spelupplägg, samt tidigare besök av andra klubbar. 
• Tränare hämtar inspiration av andra tränare, bl.a från Youtube. 
• Föräldrar efterlyser seriespel och tävlingar. John svarar att alla kan anmäla sig på 

RankedIn för att delta i tävlingar. Sporten är ung och seriespel för yngre spelare är 
inte utvecklat ännu. 

• Möjligheter finns för att anordna tävlingar och cuper med andra föreningar och 
padelhallar i närheten. Föreningen hoppas kunna anordna en americano med nån 
klubb i närheten snart igen. 

• Lina Stolpe från RF-SISU Uppland kommer besöka styrelsen under hösten för att 
informera om vad riksförbundet kan hjälpa GPC med. 

  
Tränarnas mandat 
• När spelarna är på träning skall barnen vara där för att spela padel och inte störa 

träningen. 
• GPC informerar om att tränarna har rätt att sätta en störande spelare på bänken. 

Föräldrars synpunkter och frågor rörande träningarna hänvisas till John Bengtsson 
eller andra styrelsemedlemmar. 

• Tränarna Emil och Gustav kommer vara bortresta i 3 månader under januari till 
mars 2024. 

  
Föreningen ekonomi 
• Från minusresultat ser budgeten ut att gå ihop vid slutet av detta år tack vare 

omförhandlade banavgifter och höjda träningsavgifter. Anledningen till höjd 
medlemsavgift är att Svenska padelförbundet höjt sin medlemskapsavgift. 

• Sponsring på alla möjliga sätt vore välkommet. I nuläget har GPC ingen sponsor så 
företag skulle få mycket plats på hemsidan, eventuella klubbkläder etc.  



• Den ideella föreningens enda inkomstkällor i nuläget är kommunalt stöd (främst 
LOK-stöd), träningsavgifter, medlemsavgifter samt de gånger som 
styrelsemedlemmar och föräldrar hjälpt till vid olika event. GPC har bl a sålt 
hamburgare, korv och dryck vid evenemang som arrangerats av hallen. 

Föreningens behov av hjälp och engagemang från föräldrar 
• Finns det föräldrar som kan vara med som hjälptränare? Spelare kan då få mer 

övning och på så vis utmanas och utvecklas lättare. Föräldrar som är intresserade 
av att vara hjälptränare kan meddela detta till tränare på plats från gång till gång. 

• GPC behöver styrelsemedlemmar för kommande period. Ny styrelse väljs på 
årsmöte i mars 2024. John Bengtsson informerade att han kommer avgå som 
ordförande. 

• Styrelsen möts ca 8 ggr/år. Arbetsfördelningen mellan styrelsens medlemmar är nu 
tydlig. Information om föreningen finns på hemsidan där föreningens stadgar, 
samtliga mötesprotokoll och anteckningar från årsmöte finns. Föräldrar som är 
intresserade av att engagera sig får vänligen höra av sig till John Bengtsson. 

• Daniel Hersén har erbjudit sig att ersätta Arini Savitri som föreningens kassör. Detta 
behöver dock föregås av en extrainkallad årsstämma så håll utkik efter inbjudan. 
Arini slutar som kassör eftersom hennes son inte längre tränar padel. 

• Det behövs föräldrar eller andra medlemmar till valberedningen. Intresse anmäls till 
Ulf Bjöns (som i nuläget är ensam i valberedningen) eller till föreningen. 

• Tränarhjälp behövs eftersom Emil och Gustav snart åker utomlands. Om någon 
känner till en ungdom som är lämplig och intresserad att bli tränare så emottas tips 
varmt. Tränarna avlönas med 110 kr/h och tränarna får betalt för 1,5 timme vid varje 
träning för förberedelser och efterarbete. Tränarna Emil och Gustav har gått 
tränarutbildning och det är föreningens ambition att skicka samtliga ordinarie 
tränare på tränarutbildning. Sandra Naenfeldt är oavlönad tränare. 

Fotografering 
• Föräldrar som inte vill att deras barn fotograferas för bilder på hemsida och 

föreningens sociala medier uppmanas att höra av sig. 
  
Övrig info 
• Finns intresse för föräldrapadel på samma tid som barnens träningar? Förslaget är 

att om intresse finns kan föreningen boka bantid för föräldrar att spela på medan 
barnen har träning. 

• Padelmates bokningssystem skall ersätta Matchi under hösten. 
• John meddelar att hallen är separat från den ideella föreningen Galaxy Padel Club 

Knivsta. Hallen är ett aktiebolag. 

  

Föreningens hemsida: www.galaxypadelclub.se 

Kontakta föreningen: galaxypadelclub@gmail.com eller info@galaxypadelclub.se 

Ordförande John Bengtsson nås på ovanstående e-mail 

RankedIn: www.rankedin.com 

Mötesanteckningar skrevs av Daniel Hersén och justerades av 
John Bengtsson
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